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Napirendi pontok: 

 

I. Rektori köszöntő 

 

I/A. Kari Tanács tagok megbízólevelének átadása 

 

II. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

III.  Kari bizottságok megújítása – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

IV. „Kiberbűnözés, korrupció és pénzmosás elleni szakjogász” szakirányú továbbképzési szak 

angol nyelven történő indítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László oktatási 

dékánhelyettes 

 

V. Tanulmányi és Vizsgaszabályzat szakdolgozatokkal összefüggő kari kiegészítő 

rendelkezéseinek módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékánhelyettes 

 

VI. Külügyi stratégia - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

  

VII. Egyebek 

 

 

Dékán úr köszönti Főtisztelendő Dr. Kuminetz Géza rektor urat a Kari Tanács ülésén és megköszöni, 

hogy időt szakít a Jog- és Államtudományi Kar rendezvényeire. Rektor úr megköszöni a meghívást és 

kéri a jelenlévőket, hogy bizalommal forduljanak hozzá. 

A Kari Tanács tagjai és a meghívottak aláírásukkal igazolták jelenlétüket. 

 

I/A. Kari Tanács tagok megbízólevelének átadása 

 

Dékán úr átadja a Kari Tanács új tagjainak megbízólevelét, illetve a tanszékvezetői és a professor 

emeritusi, valamint a Doktori Iskola vezetői és a dékánhelyettesi kinevezéseket. A megalakult Kari 

Tanács a napirendi pontokat egyhangúan elfogadta. 

 

III.  Kari bizottságok megújítása – előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

A Kari Tanács 26/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Diákjóléti Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 27/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta az Etikai Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 28/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Fegyelmi Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 29/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Kinevezési Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 30/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Kreditátviteli Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 



 

A Kari Tanács 31/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Minőségbiztosítási Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 32/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Tanulmányi Bizottság elnökére és tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

A Kari Tanács 33/2019. (IX.19.) számú határozatával 11 igen szavazattal, 1 ellenszavazat és 2 

tartózkodás mellett elfogadta a Tudományos Tanácsadó Testület tagjaira vonatkozó előterjesztést. 

 

II. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy zajlik a Doktori Iskola, illetve az Egyetem 

akkreditációja is. Kéri, hogy mindenki segítse az akkreditációban részt vevő kollégák munkáját. 

Ismerteti a Díszlépcsőház felújításának részleteit, a klimatizálás megvalósításának egyeztetési 

folyamatait, illetve röviden beszámol a nyílászárók cseréjéről és a Szentkirályi u. 26. épület 

lebontásának jelenlegi helyzetéről. 

Emlékezteti a jelenlévőket a Kar fennállásának 25. évfordulójára, ismerteti az ezzel kapcsolatos tervezett 

rendezvényeket. Megkéri a Tagokat, hogy az októberi Pázmány napon lehetőség szerint minél többen 

jelenjenek meg. 

Dékán úr pár szóban ismerteti a felvételi eredményeket. 

 

IV. „Kiberbűnözés, korrupció és pénzmosás elleni szakjogász” szakirányú továbbképzési szak 

angol nyelven történő indítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László oktatási dékánhelyettes 

 

Dékán úr röviden ismerteti az előterjesztés részleteit. Kitér arra, hogy ez a képzés nemzetközi 

kapcsolatoknak is része, mivel a Legfőbb Ügyészség közvetítésével külföldi, elsősorban távol-keleti 

ügyészek részére is indítunk kurzusokat. A jövő évben Vietnámból érkezik egy csoport, de a 

későbbiekben más államokból is számítani lehet kormányközi egyezmény alapján érkező ügyész 

hallgatókra. 

 

A Kari Tanács 34/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Kiberbűnözés, korrupció és pénzmosás elleni szakjogász szakirányú továbbképzési 

szak 2019/2020. tanév tavaszi félévétől angol nyelven történő indítási kérelmét, valamint annak 

előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 

 

V. Tanulmányi és Vizsgaszabályzat szakdolgozatokkal összefüggő kari kiegészítő 

rendelkezéseinek módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékánhelyettes 

 

A Kari Tanács 35/2019. (IX.19.) számú határozatával 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a Tanulmányi és Vizsgaszabályzat szakdolgozatokkal összefüggő kari kiegészítő 

rendelkezéseinek módosítását. 

 

VI. Külügyi stratégia - előterjesztő: Dr. Szabó István dékán 

 

Dékán úr beszél arról, hogy a források növekedésével a külföldi utak száma is megnövekedett, mely 

igen hasznos az akkreditációs követelmények, illetve a nemzetközi ismertség szempontjából is. Felveti 

az irányváltás lehetőségét, kiemelve a tengerentúli kapcsolatok építésének szempontjait. 

Dr. Katona Klára intézetvezető asszony jelzi, hogy az oktatóknak külföldi útjuk után beszámolási 

kötelezettségük van, mely irányadó szempont lehet a jövőben. 

Dr. Schanda Balázs professzor úr nagyon fontosnak tartja a tengerentúli kapcsolatok számának 

bővítését. Hangsúlyozza, hogy az egyetemi oktató feladata többek között előmenetelének magasabb 

szintre emelése is. Úgy látja, hogy saját forrásból (a KAP is ide értendő), csak megfontoltan szabad 

tengeren túli utakat finanszírozni. Külső forrásoknál viszont a támogató szándéka a meghatározó. 

Például az Erasmus célja az európai kultúra népszerűsítése, így szánt szándékkal finanszíroz a világ 



minden részére irányuló utazásokat. Az ebben való részvétel az egyetem számára is kívánatos, 

különösen akkor, ha velünk azonos identitású intézményekkel tudunk kapcsolatot teremteni. 

Dr. Ádány Tamás tanszékvezető úr kifejti, hogy szakmai szempontból az elmúlt évek során nagyon erős 

Dél-Kelet ázsiai erősödést tapasztalt a nemzetközi perbeszéd versenyeken. Felhívja a figyelmet az 

adminisztráció hiányosságaira, illetve a közbeszerzési eljárások hosszú időtartamára. 

Dr. El Beheiri Nadja professzor asszony megosztja pozitív tapasztalatait kenyai egyetemi kiküldetésével 

kapcsolatban. Ott tartózkodása alatt, napi hat órát oktatva, leadott egy bevezető római jogi kurzust, s a 

hallgatók láthatóan nagyon érdeklődőek voltak az európai jogi kultúra iránt. Várhatóan rendszeresen 

meg fogják hívni a római jogi kurzus megtartására, a költségeket teljes egészében a meghívó fél fedezi.  

Dékán úr megköszöni a hozzászólásokat. 

 

VII. Egyebek 

 

Ehhez a napirendi ponthoz nem történt hozzászólás. 

 

Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy várhatóan az őszi félévben még két ülés várható, 

valószínűleg októberben és decemberben. 

 

 

 

Jegyzőkönyv lezárása 16 óra 10 perckor. 

 

 

 

 

 

 


